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ZÁPISNICA č. 1/2023 
 zo  zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Soblahov, konaného dňa 
15.2.2023 o 17:30 h. na Obecnom úrade v Soblahove. 
PRÍTOMNÍ:  
Marian Hudec -  starosta obce  
Monika Červeňanová - poslankyňa OcZ 
doc. Ing. Juraj Ďuďák, PhD. - poslanec OcZ  
Marián Jantošovič - poslanec OcZ 
Daniel Mrázik -  poslanec OcZ         
Patrik Pleva - poslanec OcZ      
Ing. Mária Šedivá- poslankyňa OcZ 
Ing. Ján Vojtek - poslanec OcZ  
 
Jozef  Halgoš - kontrolór obce  
 
NEPRÍTOMNÍ:  
Mgr. Lukáš Beták - poslanec OcZ  
Ing. Juraj Maláň - poslanec OcZ  
OSTATNÝ PRÍTOMNÝ: podľa priloženej prezenčnej listiny 

 
1. Otvorenie zasadnutia 
              Zasadnutie OcZ otvoril starosta obce Marian Hudec. Privítal poslancov a podľa 
podpísanej prezenčnej listiny konštatoval v úvode zasadnutia prítomnosť poslancov 
nasledovne: Z celkového počtu 9 bolo prítomných  7 poslancov, na základe čoho vyhlásil, že 
OcZ je spôsobilé rokovať a je uznášania schopné. Predložil obecnému zastupiteľstvu na 
schválenie návrh programu rokovania, ktorým sa malo riadiť zasadnutie OcZ: 
1. Otvorenie zasadnutia 
2. Kontrola uznesenia 
3.Všeobecne záväzné nariadenie obce Soblahov č. 1/2023 o určení výšky príspevku na 
čiastočnú úhradu nákladov, výšky príspevku na režijné náklady a podmienky úhrady v školskej 
jedálni v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Soblahov 
4. Správa o kontrolnej činnosti za rok 2022 
5. Žiadosti od občanov a organizácií 
6. Interpelácie poslancov obecného zastupiteľstva 
7. Rôzne 
8. Diskusia 
9. Záver 

Hlasovanie poslancov o programe:   
ZA:       7   ( Monika Červeňanová, doc. Ing. Juraj Ďuďák, PhD., Marián Jantošovič, Daniel   
                    Mrázik, Patrik Pleva, Ing. Mária Šedivá, Ing. Ján Vojtek )                   
PROTI:          0 
ZDRŽALI  SA:   0      
NEHLASOVALI: 0   
 Za overovateľov zápisnice starosta navrhol poslankyňu Moniku Červeňanovú 
a poslanca Mariána Jantošoviča. 
 Hlasovanie poslancov o overovateľoch zápisnice: 
ZA:       7   ( Monika Červeňanová, doc. Ing. Juraj Ďuďák, PhD., Marián Jantošovič, Daniel   
                    Mrázik, Patrik Pleva, Ing. Mária Šedivá, Ing. Ján Vojtek )                   
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PROTI:          0 
ZDRŽALI  SA:   0      
NEHLASOVALI: 0  
 
2. Kontrola uznesenia  

Kontrolu plnenia uznesení zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Soblahov, 
konaného dňa 7.12.2022 vykonal Jozef  Halgoš, hlavný kontrolór obce. Ku kontrole uznesení 
neboli zo strany poslancov vznesené žiadne pripomienky. 
 
3. Všeobecne záväzné nariadenie obce Soblahov č. 1/2023 o určení výšky príspevku na 
čiastočnú úhradu nákladov, výšky príspevku na režijné náklady a podmienky úhrady v 
školskej jedálni v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Soblahov 

 Návrh predmetného VZN bol zverejnený v mieste spôsobom obvyklým na úradnej 
tabuli obce a na www.soblahov.sk po dobu 15 dní.  
 Starosta obce v zmysle VZN uviedol, že Finančné pásma  pre stravníkov v ŠJ  určuje 
predpis, ktorý  je stanovený Ministerstvom školstva, vedy, výskumu a športu SR. Uvedený 
predpis rozdeľuje stravníkov do pásma A a B a jednotlivých pásiem 1 až 5. Jednotlivé pásma 
bližšie špecifikujú jednotlivé skupiny stravníkov a výšku oprávnených nákladov na nákup 
potravín na jedno jedlo. Obec Soblahov  uznesením zastupiteľstva rozhodla, že  oprávnenými 
nákladmi na nákup potravín je  pásmo číslo 3. 

K návrhu zverejneného VZN neboli uplatnené žiadne pripomienky. 
Uznesenie č. 1/1-2023 - OcZ obce Soblahov schvaľuje Všeobecne záväzné nariadenie 

obce Soblahov č. 1/2023 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov, výšky 
príspevku na režijné náklady a podmienky úhrady v školskej jedálni v zriaďovateľskej 
pôsobnosti obce Soblahov. 

Hlasovanie poslancov o VZN č. 1/2023: 
ZA:       7   ( Monika Červeňanová, doc. Ing. Juraj Ďuďák, PhD., Marián Jantošovič, Daniel   
                    Mrázik, Patrik Pleva, Ing. Mária Šedivá, Ing. Ján Vojtek )                   
PROTI:          0 
ZDRŽALI  SA:   0      
NEHLASOVALI: 0  
 
4. Správa o kontrolnej činnosti za rok 2022 

V Správe o kontrolnej činnosti za rok 2022 hlavný kontrolór predložil údaje 
o schválenom rozpočte a jeho úpravách tromi rozpočtovými opatreniami, konštatoval 
dodržiavanie plánu a počtu zasadnutí obecných zastupiteľstiev, vykonal kontrolu plnenia 
uznesení obecného zastupiteľstva, venoval sa oblasti vybavovania sťažností, daní a poplatkov, 
nedoplatkov, vykonal kontrolu príjmov, výdavkov a finančných operácií, kontrolu 
prenajímania nebytových priestorov. Na záver konštatoval, že obec Soblahov v roku 2022 
dodržiavala zákonné ustanovenia a predpisy. Správa je súčasťou materiálov OcZ 1/2023.  
K otázke poslanca Mariána Jantošoviča ohľadne nedoplatkov za komunálny odpad za minulé 
obdobie k dátumu 31.12.2022, starosta uviedol, že vyzývame neplatičov, jedná sa 
predovšetkým o tých istých občanov. Poslancom bol predložený k nahliadnutiu zoznam 
dlžníkov za roky 2021 a 2022. 
Starosta obce informoval, že dňa 9.2.2023 požiadala obec zubného lekára MDDr. Lukáša 
Porubského o uvoľnenie prenajatých priestorov v byt. dome č. 741, odovzdanie kľúčov 
a vyrovnanie záväzkov k 28.2.2023. Menovaný daný priestor nevyužíva, ordinuje už 
v Trenčíne, obci uvedené nedal ani na vedomie, prvotne sme sa o tom dozvedeli od občanov. 
Obec sa bude snažiť zabezpečiť nového zubného lekára. 
K prednesenej správe neboli poslancami vznesené žiadne pripomienky. 
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 Uznesenie č. 2/1-2023 - OcZ Soblahov berie na vedomie Správu o kontrolnej činnosti 
hlavného kontrolóra obce Soblahov za rok 2022. 
 Hlasovanie poslancov o Správe hlavného kontrolóra obce Soblahov za rok 2022:   
ZA:       7   ( Monika Červeňanová, doc. Ing. Juraj Ďuďák, PhD., Marián Jantošovič, Daniel   
                    Mrázik, Patrik Pleva, Ing. Mária Šedivá, Ing. Ján Vojtek )                   
PROTI:          0 
ZDRŽALI  SA:   0      
NEHLASOVALI: 0 
 
5. Žiadosti od občanov a organizácií 
 Žiadosť Ing. Daniely Hatalovej a Roberta Hatalu o odpredaj nehnuteľnosti 
pozemku parcela  KN-C  901/3 o výmere 29 m2 - zastavaná plocha a nádvorie v k.ú. 
Soblahov, obaja bytom Soblahov 277. Parcela je ohradená plotom a bola dlhodobo užívaná 
predchádzajúcimi majiteľmi a naďalej ju užívajú žiadatelia. Obec zverejnila dňa 30.1.2023 
zámer predať predmetnú parcelu, ako prípad hodný osobitného zreteľa za cenu 30 €/m2.  

Uznesenie č. 3/1-2023 - OcZ Soblahov určuje odpredaj pozemku v katastrálnom území 
Soblahov -  novovytvorená parcela KN-C č. 901/3 o výmere 29 m2 - zastavaná plocha 
a nádvorie, ktorá bola vytvorená odčlenením z pôvodného pozemku KN-C č. 901/1, na základe 
Geometrického plánu č. 48035637 – 005 -23, vypracovaného Ivanom Opatovským, GEODET, 
Soblahov 282, dňa 18.1.2023, ako prípad hodný osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 8 písm. 
e/ zák. č. 258/2009 Z.z., ktorým sa mení a dopĺňa zákon SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 
v znení neskorších predpisov a o zmene a doplnení niektorých zákonov, pre Roberta Hatalu 
a Ing. Danielu Hatalovú, r. Kšiňanovú, obaja bytom Soblahov 277. 
Dôvod osobitného zreteľa: Predmetná parcela je ohradená plotom a bola dlhodobo užívaná 
predchádzajúcimi majiteľmi a je naďalej užívaná terajšími vlastníkmi. 
Zámer odpredať pozemok -  parcelu KN-C č. 901/3 v katastrálnom území Soblahov, ako prípad 
hodný osobitného zreteľa bol zverejnený na webovej stránke obce a na  úradnej tabuli obce dňa 
30.1.2023.  

Hlasovanie poslancov o určení predaja pozemku KN-C parc. č. 901/3, ako prípadu 
osobitného zreteľa:   
ZA:       7   ( Monika Červeňanová, doc. Ing. Juraj Ďuďák, PhD., Marián Jantošovič, Daniel   
                    Mrázik, Patrik Pleva, Ing. Mária Šedivá, Ing. Ján Vojtek )                   
PROTI:          0 
ZDRŽALI  SA:   0      
NEHLASOVALI: 0 
 

Odkúpenie pozemku - novovzniknutá parcela registra KN-C parc. č. 901/3, zastavaná 
plocha a nádvorie o výmere 29 m2: 

Uznesenie č. 4/1-2023 - OcZ Soblahov schvaľuje odpredaj pozemku - parcela KN-C č. 
901/3, zastavaná plocha a nádvorie o výmere 29 m2 v katastrálnom území Soblahov, do 
vlastníctva Robertovi Hatalovi a Ing. Daniele Hatalovej, r. Kšiňanovej, obaja bytom Soblahov 
277 za cenu 30 €/m2. Celková kúpna cena je vo výške 870 €. 

Hlasovanie poslancov o predaji pozemku KN-C parc. č. 901/3:   
ZA:       7   ( Monika Červeňanová, doc. Ing. Juraj Ďuďák, PhD., Marián Jantošovič, Daniel   
                    Mrázik, Patrik Pleva, Ing. Mária Šedivá, Ing. Ján Vojtek )                   
PROTI:          0 
ZDRŽALI  SA:   0      
NEHLASOVALI: 0 
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Žiadosť MUDr. Marka Gabriela a MUDr. Rebeky Sabovej, obaja bytom Soblahov 
18 o odpredaj nehnuteľností časti pozemku parcela KN-C 2149/27 diel číslo 4 o výmere 46 
m2 - zastavaná plocha a nádvorie v k.ú. Soblahov, ktorá je v dlhodobom užívaní vlastníkmi 
rodinného domu č.13. Reálne hranice dlhodobo užívaného pozemku pri RD č.13 (oplotenie 
s betónovým základom) zasahujú do predmetnej parcely 2149/27. Obec zverejnila dňa 
30.1.2023 zámer predať predmetnú parcelu, ako prípad hodný osobitného zreteľa za cenu 30 
€/m2.  

Uznesenie č. 5/1-2023 - OcZ Soblahov určuje odpredaj pozemku v katastrálnom území 
Soblahov -  nehnuteľnosti časti pozemku parcela  KN-C č.  2149/27, diel číslo 4 o výmere 46 
m2 - zastavaná plocha a nádvorie v katastrálnom území obce Soblahov, ktorá bola vytvorená 
z predmetnej parcely KN-C č. 2149/27 ako diel číslo 4, na základe Geometrického plánu č. 
48035637 – 164 -22, vypracovaného Ivanom Opatovským, GEODET, Soblahov 282, dňa 
10.11.2022, ako prípad hodný osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 8 písm. e/ zák. č. 258/2009 
Z.z., ktorým sa mení a dopĺňa zákon SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 
predpisov a o zmene a doplnení niektorých zákonov, pre MUDr. Marka Gabriela a MUDr. 
Rebeku Sabovú, obaja bytom Soblahov 18. 
Dôvod osobitného zreteľa: Predmetná parcela je ohradená plotom a bola dlhodobo užívaná 
predchádzajúcimi majiteľmi rodinného domu č. 13 a je naďalej užívaná terajšími vlastníkmi. 
Zámer odpredať pozemok -  parcelu KN-C č. 2149/27, diel č. 4 v katastrálnom území Soblahov, 
ako prípad hodný osobitného zreteľa bol zverejnený na webovej stránke obce a na  úradnej 
tabuli obce dňa 30.1.2023.  

Hlasovanie poslancov o určení predaja pozemku KN-C parc. č. 2149/27, diel č. 4, ako 
prípadu osobitného zreteľa:   
ZA:       7   ( Monika Červeňanová, doc. Ing. Juraj Ďuďák, PhD., Marián Jantošovič, Daniel   
                    Mrázik, Patrik Pleva, Ing. Mária Šedivá, Ing. Ján Vojtek )                   
PROTI:          0 
ZDRŽALI  SA:   0      
NEHLASOVALI: 0 
 

Odkúpenie pozemku - diel č. 4 parcela registra KN-C parc. č. 2149/27, zastavaná 
plocha a nádvorie o výmere 46 m2: 

Uznesenie č. 6/1-2023 - OcZ Soblahov schvaľuje odpredaj pozemku - parcela KN-C č. 
2149/27, diel číslo 4, zastavaná plocha a nádvorie o výmere 46 m2 v katastrálnom území 
Soblahov, do vlastníctva MUDr. Markovi Gabrielovi a MUDr. Rebeke Sabovej, obaja bytom 
Soblahov 18 za cenu 30 €/m2. Celková kúpna cena je vo výške 1 380 €. 

Hlasovanie poslancov o predaji pozemku KN-C parc. č. 2149/27, diel č. 4:   
ZA:       7   ( Monika Červeňanová, doc. Ing. Juraj Ďuďák, PhD., Marián Jantošovič, Daniel   
                    Mrázik, Patrik Pleva, Ing. Mária Šedivá, Ing. Ján Vojtek )                   
PROTI:          0 
ZDRŽALI  SA:   0      
NEHLASOVALI: 0 

 
6. Interpelácie poslancov obecného zastupiteľstva 

Interpelácie poslancov obecného zastupiteľstva neboli prednesené. 
 
7. Rôzne 
 Čerpanie rozpočtu obce Soblahov k 31.12.2022. Čerpanie rozpočtu obce Soblahov 
v časti Bežné príjmy, Bežné výdavky, Kapitálové výdavky a Výdavkové finančné operácie 
k 31.12.2022 predniesol Jozef Halgoš, hlavný kontrolór obce. Starosta obce skonštatoval, že ku 
koncu roka bola vykonaná úprava rozpočtu  v časti bežné príjmy a bežné výdavky podľa 
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skutočnosti k 31.12.2022 a predpokladá sa, že obec bude mať plusový hospodársky výsledok. 
K prednesenému čerpaniu rozpočtu neboli zo strany poslancov vznesené žiadne pripomienky.  

Uznesenie č. 7/1-2023 - OcZ Soblahov berie na vedomie čerpanie rozpočtu obce 
Soblahov k 31.12.2022.  

Hlasovanie poslancov o čerpaní rozpočtu obce Soblahov k 31.12.2022:   
ZA:       7   ( Monika Červeňanová, doc. Ing. Juraj Ďuďák, PhD., Marián Jantošovič, Daniel   
                    Mrázik, Patrik Pleva, Ing. Mária Šedivá, Ing. Ján Vojtek )                   
PROTI:          0 
ZDRŽALI  SA:   0      
NEHLASOVALI: 0 

 
K Čerpaniu rozpočtu ZŠ s MŠ k 31.12.2022 jednotlivo pre ZŠ, ŠJ, MŠ a ŠKD starosta 

obce uviedol, že s pani riaditeľkou  a ekonómkou rozpočet prechádzajú na pravidelnej báze, 
spoločne dohadujú investičné akcie. Zo strany poslancov neboli vznesené žiadne pripomienky.  

Úprava rozpočtu ZŠ s MŠ Soblahov v 3/2023. Na základe oznámenia Okresného 
úradu, odboru školstva o výške pridelených normatívnych a nenormatívnych finančných 
prostriedkov na kalendárny rok 2023 bol schválený rozpočet na rok 2023 upravený podľa 
predloženého návrhu vedenia ZŠ s MŠ z 13.2.2023, č.j.: GA/21/2023/Iž, ktorý je súčasťou 
materiálov OcZ 1/2023. Poslanci k predloženému návrhu úpravy rozpočtu ZŠ s MŠ nemali 
žiadne pripomienky. Starosta informoval, že máme so školou dohodu, robia bezplatne 
počítačový kurz pre dôchodcov 

Uznesenie č. 8/1-2023 - OcZ Soblahov berie na vedomie čerpanie rozpočtu ZŠ s MŠ 
Soblahov k 31.12.2022 a oznámenie o úprave rozpočtu ZŠ s MŠ v 3/2023 z 13.2.2023, číslo 
GA/21/2023/Iž.. 

Hlasovanie poslancov o čerpaní rozpočtu ZŠ s MŠ Soblahov k 31.12.2022 a oznámenie 
o úprave rozpočtu ZŠ s MŠ v 3/2023:   
ZA:       7   ( Monika Červeňanová, doc. Ing. Juraj Ďuďák, PhD., Marián Jantošovič, Daniel   
                    Mrázik, Patrik Pleva, Ing. Mária Šedivá, Ing. Ján Vojtek )                   
PROTI:          0 
ZDRŽALI  SA:   0      
NEHLASOVALI: 0 
 

Informácia zo záverov zasadnutia stavebnej komisie konanej 17.1.2023:  
Pripravované projekty: Materská škôlka - posúdenie statiky budovy, aby sa mohol dať 
spracovať projekt na rozšírenie škôlky buď nadstavbou existujúcej budovy alebo jej prístavby. 

- Telocvičňa - posúdiť statiku strechy kvôli  možnosti zateplenia a inštalácie 
fotovoltaiky   a následne spracovať projekt na zateplenie budovy. 

- Staré kabíny - vypracovať projekt na kompletnú rekonštrukciu budovy, v ktorej by 
vznikli priestory pre šatňu ( využitie pri akciách konaných na ihrisku ) a sklad pre futbalistov 
a hasičov. 

- Obecný úrad - dohodnúť stretnutie s odborníkom, ktorý sa venuje poradenstvu 
ohľadne fotovoltaiky, prejsť s ním všetky budovy, ktoré spravuje obec a konzultovať s ním čo 
najefektívnejšie riešenie pre danú budovu a následne vypracovať projekt na inštaláciu 
fotovoltaiky na budove obecného úradu. 

- Nadstavba ZŠ Soblahov - v spolupráci s riaditeľkou nájsť riešenie na realizáciu aspoň 
časti vrchného poschodia a dať vypracovať projekt na realizáciu fotovoltaiky na výrobu 
elektrickej energie. 

- Rozšírenie budovy Hasičskej zbrojnice.  
- Dom č. 270 - oprava strechy, vytvorenie dielní. 
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- Cyklochodník - v časti od začiatku obce smerom na česačku - preveriť v akom štádiu 
je zameranie cyklochodníka, v akom mieste by sa realizoval a v prípade potreby následne 
vykúpiť pozemky od súkromných vlastníkov. Mesto Trenčín zmenilo trasu cyklochodníka - 
nepôjde poza chmeľnicu, ale mal by ísť súbežne s cestou Trenčín - Soblahov.    
Po predstavení zámerov starosta obce uviedol, že sa jedná o projekty nad rámec schválených 
v rozpočte na aktuálny rok. Navrhol, aby sme maximum projektov pripravili do štádia 
vydaného stavebného povolenia, aby sme boli pripravení na čerpanie financií z Plánu obnovy. 
Starosta ďalej informoval, že dnes dopoludnia sa uskutočnilo stretnutie s Ing. Repom 
v súvislosti s projektom Revitalizácia centra obce, pozreli stav realizácie na mieste, aké by 
bolo najvhodnejšie riešenie. Nie je možnhé prekryť celý potok, bude zrealizovaný 6 m prechod 
cez potok, na parkovisko sa zatiaľ bude chodiť zo zadnej strany od potoka. Pri jestvujúcej 
rozvodni bude zelená zóna. Ing. Repa predloží štúdiu, odkonzultovanú s Okresným úradom. 
Urobili aj obhliadku Telocvičňe pri ZŠ v súvislosti s výmenou strechy  a návrhom 
fotovoltaickej elektrárne. Nakoľko má pán Repa medzinárodné skúsenosti v tejto oblasti, 
požiadal ho o spracovanie aj tohto projektu, aby bol odborne zastrešený.  
Po diskusii poslanci pristúpili k hlasovaniu za prípravu projektov uvedených v uznesení: 

Uznesenie č. 9/1-2023 - OcZ Soblahov schvaľuje prípravu projektov pre čerpanie 
financií v rámci operačných programov a výziev na aktivity týkajúce sa materskej školy, 
nadstavby základnej školy, telocvične, starých kabín, budovy obecného úradu, revitalizácie 
centra obce, rozšírenia budovy hasičskej zbrojnice a Domu č. 270. 

Hlasovanie poslancov o pripravovaných projektoch:   
ZA:       7   ( Monika Červeňanová, doc. Ing. Juraj Ďuďák, PhD., Marián Jantošovič, Daniel   
                    Mrázik, Patrik Pleva, Ing. Mária Šedivá, Ing. Ján Vojtek )                   
PROTI:          0 
ZDRŽALI  SA:   0      
NEHLASOVALI: 0 
 

Informácie starostu:  
- Podpísaná Zmluva o dielo uzavretá medzi Ministerstvom pôdohospodárstva a rozvoja 

vidieka Slovenskej republiky a „Združením spoločností PPU“ zastúpeným obchodnou 
spoločnosťou TEKDAN, spol. s r.o.“, vedúcim účastníkom združenia. Jedná sa o veľké 
pozemkové úpravy  celého územia extravilánu aj intravilánu obce. V pondelok sa uskutoční 
rokovanie o jednotlivých častiach, niektoré oblasti budú chcieť vylúčiť, JPÚ, ktoré sa riešia  
budú pravdepodobne vyňaté. Projekt pozemkových úprav Soblahov bude stáť 560 400 €. 
Vykonanie veľkých pozemkových úprav, obec ovplyvní na ďalšie obdobie rokov v oblasti 
opatrení pre budúce cesty, spracovanie projektov, je potrebné strategicky ponastavovať obec. 
Ukončenie v zmysle zmluvy je  do 41 mesiacov (do konca volebného obdobia). 
 - Dom seniorov - dňa 14.2.2023 bolo ukončené verejné obstarávanie na dodávateľa 
projektovej dokumentácie pre stavebné povolenie  s podrobnosťou PD pre realizáciu stavby. 
Úspešným uchádzačom sa stal Ing. arch. Miroslav Mlynček, cena zákazky je 35 950 € (nižšia 
ako VO z r. 2022). 

- Predloženie cenovej ponuky na výmenu, doplnenie bezpečnostných kamier. Zo 
záverov Komisie pre verejný poriadok a bezpečnosť  zo 6.2.2023 vyplynulo, že je potrebné 
najskôr riešiť vstupy a výstupy z obce ( kamery aj na odčítavanie značiek k tomu je potrený 
ešte počítač na zaznamenávanie ). Súčasné kamery často vypadávajú, treba robiť čiastkové 
kroky k zvýšeniu kvality,  postupne nakupovať a nahrádzať pôvodné. Začať výmenou kvalitnej 
kamery na vstupe od Trenčína a vyriešením energie cez stĺpy, aby sme mali zdroj elektriny 
z vlastných rozvádzačov. Súčasné kamery zo vstupov presunúť na ostatné potrebné body. 
Poslanci sa zhodli na nákupe 2 kamier, zaradiť financie do rozpočtu, ale najskôr vyriešiť zdroje 
napojenia. 
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 - Zmeny a doplnky č. 3 ÚPN Soblahov. Na základe doručeného oznámenia 
z Okresného úradu Trenčín zverejnila obec 25.1.2023 Oznámenie o vypracovaní strategického 
dokumentu a  ZaD č.3 ÚPN na úradnej tabuli a na www.soblahov.sk. Verejnosť môže doručiť 
svoje písomné stanovisko k oznámeniu do 15 dní odo dňa, keď bolo oznámenie zverejnené na 
adresu: Okresný úrad Trenčín,  odbor starostlivosti o životné prostredie.  

- Proces na obstaranie novej web stránky sa začal. So spoločnosťou Galileo 
Corporation s.r.o. Čierna Voda bola podpísaná Zmluva o vytvorení webových stránok i ostatné 
príslušné zmluvy. 

-  Nový virtuálny cintorín, po kontrole prenesených údajov bude zverejnený odkaz na 
web stránke obce na program, kde si občania vyhľadajú potrebné informácie.  
 Pokračovanie prác na oprava Márnice na cintoríne - zamurovali sme okná odspodu, 
umiestnili zvonicu, spoločne s pánom farárom prehodnotili víziu umiestnenia krížov na 
márnicu „Kríž utrpenia“, konečná úprava fasády. 
 - Pri východe z Domu smútku majú straší ľudia problém, dorábame zábradlie.  
  - Realizácia chodníka od Hrocha po železný most -  úspešný uchádzač VO odskočil 
od ponuky z minulého roka, ceny nevie dodržať ( 40 tis. € v rozpočte 2023 nebude stačiť ). VO 
na opravu chodníka urobiť nanovo, zvážiť pri úprave rozpočtu na ďalšom OcZ jeho realizáciu. 
 - Podnet Martiny Pružinskej na vyriešenie problému parkovania pri cirkevnej 
materskej škôlke, kde rodičia odstavujú autá hneď pri škôlke. V križovatke sa často stáva, že  
z hlavnej cesty chce odbočiť auto a zároveň z vedľajšej cesty chce na hlavnú vyjsť iné auto čím 
dochádza ku kolíziám. V podnete navrhujú dať zákaz zastavenia na úrovni cirkevnej materskej 
škôlky. Podnet riešila Komisia pre verejný poriadok a bezpečnosť. Starosta uviedol, že 
parkovaním porušujú hneď viacero predpisov. Starosta vyzval pani riaditeľku, aby požiadala 
rodičov nech neparkujú  na okraji budovy, že tam budú  namaľované žlté čiary. Počkáme, či sa 
situácia napraví týmito opatreniami a budeme postupovať v riešení. 

- Kronika 2021 - v predloženej kronike treba doplniť investičné akcie,  doplniť časť, 
kde sa píše o oprave MK dolný koniec a Kolónie. Kroniku schválime po zapracovaní všetkých 
pripomienok na OcZ 26.4.2023. Každú zmenu vykonanú jednotlivým poslancom je treba poslať 
aj ostatným poslancom. 

 
Informácie zo zasadnutia Komisie pre verejný poriadok a bezpečnosť konanej 

6.2.2023. Predseda komisie Ing. Ján Vojtek predniesol jednotlivé témy, ktoré komisia 
preberala: staré nepojazdné autá v katastri obce, vypaľovanie trávy, spaľovanie konárov 
navrhujú riešiť najskôr preventívne. Starosta uviedol, že pre tento účel máme vytvorený zberný 
dvor na zelený odpad a priestor v bani na uloženie konárov. Venovali sa bezpečnostným 
prvkom v obci  - požiadať SSC o doplnenie značky pred križovatkou na Mn. Lehotu, ktorá bude 
upozorňovať na priechod pre chodcov. Taktiež naplánovať preventívne aktivity pre žiakov aj 
dôchodcov (prednášky s príslušníkmi policajného zboru a iné...), preverí Róbert Balaj, 
konzultovať budú s pani riaditeľkou školy aj s jednotou dôchodcov. Starosta požiadal 
o doplnenie riešiť v komisii parkovanie vozidiel na komunikáciách. Ing. Ján Vojtek navrhol 
umiestnenie spomaľovača pod školou. Starosta reagoval, ak nemajú susedia k tomu výhrady, 
treba nájsť vhodné miesto. Záverom sa poslanci zhodli na tom, že témy budú predmetom ďalšej 
debaty. 

 
Pripomienky poslancov: 
Doc. Ing. Juraj Ďuďák, PhD. informoval, že dostal na pripomienkovanie 4 fotografie, 

ktoré sa budú na úvodnej strane novej web stránky obce meniť, pošle ich ostatným poslancom 
na posúdenie. Skonštatoval, že nová stránka bude spĺňať všetky zákonné povinnosti. 

Patrik Pleva sa vrátil k Žiadosti Obecného športového klubu o finančný príspevok 
na výmenu striedačiek z r. 2022 vo výške 6 000 €.  Starosta reagoval a uviedol, že pri úprave 
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rozpočtu na ďalšom OcZ sa vrátime k prehodnoteniu tejto žiadosti. Všetky finančné žiadosti 
a projekty preberieme na OcZ 26.4.2023. 

Daniel Mrázik predniesol požiadavku na opravu prestrešenia pri pódiu na ihrisku, kde 
je umiestnená kosačka. V prípade, že budeme opravovať budovu starých kabín tento priestor 
bude celý upravený, kosačka sa môže umiestniť do garáže pri bytovkách.  
Venoval sa aj pripravovanému podujatiu Fašiangy s pochovávaním basy. Kultúrna komisia 
zvažovala aj mokrý variant vo dvore Ocú, prípadne v sále PD. Poslanci sa priklonili 
k priestorom na PD, stretnutie fašiangovníkov s ochutnávkou bude vo dvore OcÚ.  
 Ing. Mária Šedivá predložila požiadavku občanov, ktorí cestujú vlakom vo veci, že 
osvetlenie končí za obcou, na železničnej stanici je úplná tma. Starosta uviedol, že pri 
modernizácii verejného osvetlenia nebolo kde svietidlo osadiť, pozrieme možnosti. 
Požiadala o robenie osvety medzi ľuďmi, vo veci výkupu pozemkov, oslovila ju bratislavská 
spoločnosť o odkúpenie pozemkov. 
Starosta odpovedal, že veľakrát s občanmi, predovšetkým so staršími danú vec konzultoval, 
boli za ním aj osobne. Nárast záujmu o výkup pozemkov v Soblahove pravdepodobne súvisí 
s plánovanými veľkými pozemkovými úpravami. Spoločne navrhli upozornenie, prípadne 
odporúčania spracovať do Soblahovských novín. Taktiež pán predseda poľnohospodárskeho 
družstva nech dá stanovisko k výkupu pôdy. 
Taktiež upozornila, že reštaurácia vozí bioodpad do nádob pri dolných bytovkách. Starosta 
požiadal, ak by sa takáto situácia zopakovala nafotiť vývozcu, prípadne získať iné informácie. 
V danom mieste umiestnime fotopascu. 
 
8. Diskusia  
 V diskusii vystúpil:  
Rudolf Fabo sa venoval témam: od otoča pravá strana, je prudký svah - vysadiť kríky, umiestniť 
lano, prekrytie priekopy od otoča po Hostinec u Ondreja, časté svietenie a kúrenie na OcÚ, 
Soblahovské pohľadnice, brožúrka o Soblahove, umiestnenie osvetlenia pri dome č. 148 
(Miko), vytekajúca voda od školy - vymyté pod hlavnou cestou, napojenie Kolónií 
s Palmovskou. 
Starosta reagoval a k otázke prepojenia ul. Kolónie cez Palmovskú uviedol, že malé pozemkové 
úpravy rieši Okresný úrad v Trenčíne, naďalej sa účastníčky úprav sťažujú a bránia ďalšiemu 
postupu, bolo stretnutie, je to v riešení. Výmol pod hlavnou cestou pôjdeme pozrieť. Možnosť 
umiestnenia stĺpu verejného osvetlenia za obecným úradom preveríme. Prekrytie od otoča po 
hostinec vidí nereálne, je to územie Slovenského vodohospodárskeho podniku. V prvej otázke 
uviedol, že priestor nad hornou zastávkou patrí viacerým vlastníkom, ktorí by museli súhlasiť 
aj Povodie Váhu. Priestory Obecného domu využívajú urbári, Dolinečka, Melenčár, 
Melenčárik, občania na cvičenie, Harmoniková akadémia + hra na dychové nástroje - 
podporujeme deti. Priestory využívajú aj občania na osobné oslavy, ktoré sú spoplatnené 
v zmysle cenového výmeru. Všetky aktivity spojené  s obcou majú deti aj organizácie 
bezplatne. Čo sa týka pohľadníc, aj nafotené fotografie od p. Lehockého sú podkladom pre 
možnosť spracovania návrhu.  Záverom starosta požiadal, aj touto cestou,  dôchodcov, aby 
využívali znovuotvorenú lekáreň, aby ju spoločnosť nemusela zatvoriť, uverejníme aj do 
Soblahovských novín. 
 
9. Záver 
 Starosta poďakoval prítomným za účasť a spoluprácu na zasadnutí.  
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Marian Hudec,  dňa  28.2.2023  
Starosta obce Soblahov                       ................................................. 
 
 
 
 
 
 
 
OVEROVATELIA 
 
 
Monika Červeňanová, dňa 1.3.2023    ................................................ 
 
 
Marián Jantošovič,  dňa 1.3.2023   ................................................ 

 
 
 
 
 
 
 

 
Zapísala: Zuzana Hrnčárová, dňa 28.2.2023 


